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Forslag til vedtak 
Kontrollutvalget ber sekretariatet om en gjennomgang av fremlagt dokumentasjon for en 
vurdering om oppfølgingen er gjort i tråd med kommunestyrets vedtak i sak 20/23 om 
eierskapskontroll den 28.mars 2023.  
  
Saken legges frem på neste møte. 
 
Vedlegg 
Melding om politisk vedtak - Kommunestyrets sak 20/23 
Rapport eierskapskontroll for eierstyring og samfunnsansvar 
 
Saksopplysninger 
Kontrollutvalget behandlet den 20.februar 2023 en eierskapskontroll i sak 1/2023. 
Formålet med kontrollen har vært å undersøke om: 

• utvalgte selskaper og samarbeid oppfyller krav til samfunnsansvar og bærekraft 
• gjennomføring av politiske avklaringer før selskapsmøter 
• oppfyllelse av kommunens eierstrategi 
• om selskapene og samarbeidene oppfyller tjenesteformålet 

Eierskapskontrollen ble avgrenset til selskapene IKT Fjellregionen IKS (FARTT), 
Fjellregionen Interkommunale Avfallsselskap (FIAS) og Meskano AS. 
  
Utvalget gjorde dette vedtaket:  
Kontrollutvalget legger rapport fra eierskapskontroll fram for kommunestyret med følgende 
forslag til vedtak: 

1. Kommunestyret ber kommunedirektøren om å: 
a. utarbeide en rutine slik at selskapene kan rapportere om sitt samfunnsansvar 

og bærekraft som del av den årlige rapporteringen. 
b. utarbeide en rutine slik at årsregnskap og årsberetning fra selskapene 

legges fram for kommunestyret til orientering. 
2. Kommunedirektøren rapporterer til kontrollutvalget om iverksatte tiltak innen 1. 

februar 20241.  
  
Kommunestyret i Tynset behandlet saken t den 28.03.2023, saksnr 20/23 og gjorde 
likelydende vedtak, men de utarbeidet også et punkt c som lyder slik: 
….utarbeide en rutine slik at prinsipielle spørsmål avklares i det folkevalgte organet som har 
myndigheten i forkant av representantskapsmøter og generalforsamlinger i selskaper 
kommunen har betydelige eierinteresser i. 
 
  
Oppfølging av eierskapskontrollen 
Det er punkt 1a, b og c som skal følges opp av kommunedirektøren, og dette skulle 
gjennomføres innen den 1. februar i år. Kommunedirektøren har bedt om utsettelser for å 
ferdigstille arbeidet og  innarbeide endringer. Sekretariatet har bedt om et skriftlig notat som 
kan legges frem, og vi har mottatt beskjed om at dette vil legges frem i møtet.  
  
  



Saksvurdering 
Siden sekretariatet ikke har mottatt notatet som beskriver oppfølgingen, så kan det ikke 
sekretariatet gjøre en vurdering av dette. Det vil derfor være naturlig at kontrollutvalget ber 
sekretariatet ta en gjennomgang av det som legges frem i møtet gjennom en ny sak som 
legges frem på neste møte. 
 
 


